

## Protokoll från styrelsemöte med Hallands Naturskyddsförening, 27/3 2025

Dag: Torsdag 27/3 19 -21 Digitalt. Deltagare: Anders Tullander, Antti Friberg, Annalena Holm, Agneta Dannberg, Kerstin Seger, Bo Hansson, Eva Anani.

1. Mötes öppnas av ordförande och dagordningen går igenom
2. Till mötessekreterare valdes Agneta Dannberg
3. Föregående protokoll från 27/2 godkändes
4. Inkommande post och aktiviteter  
Vattenfall, församråd om utbyggnad vid Ringhals, 19 o 20/3. Antii menar att det inte gavs någon extra information än vad som finns på deras hemsida.

FSC revision, av Sydved, Skogsgruppen i Varberg har hittat en avverkning som de har synpunkter på där eventuella regler ej följts.

Kontakter med Kent Nyman, Lagans vänner, om det nya kraftverket i Knäred. Anders skrev inte under en insändare då vi hade synpunkter på den. Vi vill ha en debatt som handlar om vad vi vill och inte vad som är fel. Anders fick kontakt med Rebecca Nordström jurist på Riksnivå om rättsläget. Vi kräver att det blir en riktig faunapassage i Lagan. Det ska vara möjligt med vandring för fisk både upp- och nedströms.

Björnsåkra-Bölinge vägförening bjuder in till årsmöte den . Eventuellt går Kerstin på detta möte då vi har ett reservat i detta område.

5. Kommande aktiviteter  
25/3 var det samverkansmöte invasiva arter, Länsstyrelsen. Focus på den invasiva plattmasken. En nationell lista över invasiva arter, djur och växter håller på att tas fram. Tre personer från Naturskyddsföreningen deltog.

Lö 12/4 Länsstämma, hotell Vesterhavet Falkenberg och guidning med Ingemar Alenäs vid Hertings kraftstation. Representanter till detta väljs vid varje förenings årsmöte.

X/6 Samla ombud före riksstämman, ev digitala möten

13-15/6 riksstämma i Gävle. Anmälan är öppen. Länsförbundet samordnar hur många som kan åka från de olika kretsarna.

Kretskonferens Gullbrannagården 19-21/9, Halland är värdar men kansliet fixar.

6. Skrivelser, finns inga.
7. Länsstämma, inbjudningar, verksamhetsberättelse, balans- och resultat, revision och budget. Elin önskar lämna styrelsen av tidsbrist. Tommys period går ut.  
Valberedningens arbete. Anders har pratat med Lena Berglund som är sammankallande. Vi behöver nya namn som vill sitta i valberedningen. Ett förslag är att ordförande i varje krets ska ingå i valberedningen.  
Eva föreslår Kenny Johansson från Kungsbacka och Annalena föreslår Per Jonsson, Varberg till länets styrelse. Ginstpris ska delas ut, Falkenberg har en nominerad.

8. Länsförbundets fastigheter  
Inköp av P-skylt, grind mm på Björkelund. Det är ännu inte bestämt vad det blir för grind.  
Grus till vägen. Vår granne Tommy Cronkvist Skärkereds gård, har efter en avverkning iordningsställt infartsvägen till Björkelund. Han sköter väg och snöröjning som inte vi har betalt något för. Nu önskade han att vi skulle bekosta ett lass grus till vägen, vilket jag beviljat.  
Inköp av ca 20 ekstolpar + plank för infoskyltar längs trädslingsen ca 4000 kr enligt Jerry beviljas.  
Framtagning av Info-skylt om vår inköpta skog som sätts upp vid ingången till skogen från söder och norr. tas fram av Frida Netterblad, kostnad halv ideellt, 3000 kr plus tillverkning av två skyltar. Beviljas.  
Iordningsställande av befintlig grillplats vid vindskyddet. För att göra bättre sittplatser önskar vi lösa kubbar/ ekplank / stock. Jerry får köpa in ekplank om det behövs.  
Ebba får i uppdrag att köpa in trädgårdsmöbler till Björkelund, gärna begagnade för ett maxbelopp av 10000 kr.  
16/8 Invigning av nya skogen med Landshövdingen, programförslag har bollats med Björkelundsgruppen. Alla medlemmar är välkomna.  
Offert på mat från VJ-vilt, 3500 kr + 130 kr per hamburgare inklusive dryck. Det ska finnas ett vegetariskt alternativ.  
  
Avverkning på Björkelund och förbättring av väg och vändplan. Underlag har skickats ut för att få anbud på arbetet.
9. Kansli Väst. Annalena berättade om det senaste styrgruppsmötet den 25/3 digitalt 9-12.  
Ekonomi är god. Övergripande frågor behandlades. SNOK-verksamheten ska redovisas till Riks för att få verksamhetsbidrag från VGR.  
  
Kretskonferens i Halland, Gullbrannagården 19-21/9 från tanke till handling.
10. Solcellspark i Halland  
Vi har överklagat Länsstyrelsen beslut om tillstånd för OX2 solcellspark Stjärnarp – Brunskog. Överklagan är inskickad men MMD vill att vi kompletterar. Kompletteringar är inskickade 7/3, mål M286-25.
11. Uppdatering av hemsida. Anders lägger upp handlingarna inför Länsstämman på Hemsidan.
12. Ekonomi. Götalands skogar har ansökt om projektpengar för en skogskonferens i Vänesborg i höst. Det är Halland som står för ansökan.
13. Rapport från länsordförandekonferensen 22-23/3 Anders och Bosse deltog. Ekonomi, organisation, skog, strandskydd och engagemang. Bo redovisade att det fanns lyckosamma projekt bl.a. storkprojektet i Skåne, våtmarksanläggningar i Göteborg. Torbjörn Ebenhart föreläste.
14. Riksstämman nominering av Anders Wijkman till ny ordförande i Riksföreningen. Vi ska uttala att vi från Halland stödja Anders W som ny ordförande. Leif Lagebrand från Blekinge och Beatrice Rindvall är också nominerad till ordförande.
15. Rapporter från kretsarna. Kungsbacka har haft årsmöte. Styrelsen består av sex kvinnor och fyra män. Kungsbacka ska försöka starta en skogsgrupp.  
Varberg har haft årsmöte. De har x antal medlemmar i styrelsen. De arbetar med skog, vatten, fladdermöss och invasiva arter. Tjäderpriset delades ut till en skogsbrukare som sköter sin skog på ett naturvänligt sätt.

Bo rapporterade från Halmstadskretsens årsmöte, Isak fortfarande ordförande.  
Naturskyddsföreningen i Halmstad är emot den nya bron över Nissan då den ökar trafiken och går genom en strandskog.  
Kerstin Seger berättar att det är 5 personer i styrelsen i Laholm och det är svårt att få fler aktiva. Det behövs fler i styrelsen.  
Hyltes styrelse valdes om. 7 styrelsemedlemmar ingår.  
Falkenberg har ambitioner men det är svårt att få någon som driver projekten och styrelsen letar efter yngre medlemmar som vill arbeta aktivt i föreningen.

Kommande aktiviteter: Lokal kustosamverkan 8-9/5 i Varberg.

16. Nästa möte bestäms efter Länsstämman den 12/4.
17. Övriga frågor tar vi nästa gång.
18. Mötet avslutas

Mötessekreterare Agneta Dannberg

Mötesordförande Anders Tullander